
Zápis z členské schůze klubu chovatelů hrubosrstých a maďarských ohařů 

 
Členská schůze klubu se konala v sobotu dne 6. 3. 2004 od 9,00 hodin v motorestu „U vlka“,  

u města Loket, okr. Benešov, Kraj Středočeský. 

Přítomno bylo 58 členů klubu. Schůzi zahájil a řídil předseda klubu  pan Vladimír Černý. 

 

Program schůze: 
 

1) Zahájení  

2) Volba zapisovatele, mandátové a návrhové komise 

3) Zprávy o činnosti za rok 2003 a kontrola plnění usnesení z minulých členských schůzí 

a návrh činnosti na rok 2004 včetně návrhu rozpočtu (zprávy: předsedy klubu, poradce 

chovu, jednatele, matrikářky, ekonoma, výcvikáře, předsedy dozorčí rady)  

4) Zpráva mandátové komise 

5) Diskuse 

6) Přestávka 

7) Zpráva návrhové komise – návrh usnesení 

8) Závěr 

 

Po zahájení schůze byla provedena volba zapisovatele – B. Staňková a volby komisí 

návrhová komise – D. Navrátilová, M. Škrdlík, D. Trnka, mandátová – S. Lepičová, 

Dědouch, Salbot.  

Jednotliví funkcionáři klubu přednesli roční zprávy o činnosti klubu ze svých úseků, 

v rámci kterých uvedli i plán činnosti na rok 2005. 

V následné diskusi vystoupilo celkem 13 členů klubu. 

 

 

Průběh a obsah diskuse 
 

- J. Navrátil provedl kritiku přednesených zpráv o činnosti. Zprávy, dle jeho názoru 

neúplné požadavek o podrobnější zprávy zejména o hospodaření, kritika malé účasti 

členské základny na členských schůzích, hospodaření (nevybírání vstupného na 

klubové výstavě) a internetových stránek (málo aktualizované, drahé), nárok na 

odznaky za vedení psů by měl někdo sledovat, někdo jiný než vůdci. Dále doporučil, 

aby do soutěže „O putovní pohár Dr. Michálka“ byli přednostně zařazováni mladí psi 

našeho klubu (bez zkoušek). 

  

- Hlavní výcvikář (M. Šafařík) potvrdil výběr psů pro Pohár Dr. Michálka, dle návrhu J. 

Navrátila. Nárok na vůdcovské odznaky nelze individuálně uhlídat, je nutná 

spolupráce s jednotlivými vůdci.  

 

- Jednatel klubu (M. Škrdlík) upřesnil finanční bilanci klubových výstav ve Slavkově 

(nejsou prodělečné, zisk se pohybuje kolem 10 000 Kč) a zdůvodnil důvod nevybírání 

vstupného zákazem ze strany správy Slavkovského zámku. Dále zdůvodnil náklady na 

provozování internetových stránek a vyzval přítomné ke spolupráci, která musí být na 

profesionální úrovni. 

 

- Předseda klubu (V. Černý) požádal dozorčí radu, aby do příští schůze výboru dozorčí 

rada přednesla kompletní zprávu dozorčí rady. Dále pochválil úroveň klubového 

zpravodaje. 

 



- Paní Kvapilová Lada postrádala ve zpravodaji podrobnou zprávu o hospodaření klubu 

(rozbor), posouzení rozpočtu a skutečnosti. Upozornila na povinnost podvojného 

účetnictví od 1.1. 2005. 

 

- Ekonom klubu (A. Spěvák)  neměl pro podrobnou zprávu podklady od dozorčí rady. 

 

- Člen dozorčí rady (J. Dědouch) slíbil dodat podrobnou zprávu dozorčí rady v co 

možná nejkratším termínu. 

 

- Paní Sázová – obhajoba práce výboru, je-li internet příliš drahý a není-li možná častá 

aktualizace navrhuje zvážení zda stránku nezrušit. 

 

- MVDr. Hlaváč – postrádá informovanost nejen o hospodaření, požaduje zveřejňovat 

ve zpravodaji podrobnější zápisy ze schůzí výboru. 

 

- Další požadavek z pléna - doplnění do zpráv o výcvikové činnosti o zveřejnění 

bodových výsledků z hledání, vystavování a nosu do zpravodaje. 

 

- Paní Navrátilová - chovné karty fen nejsou tak důležité jako chovné karty psů. 

 

- Člen klubu od r. 1975 (Hrbek?) Pochválil činnost klubu, byl vždy spokojen, 

nesouhlasí s přednesenou kritikou a poděkoval předsednictvu za práci. 

 

- Poradce chovu (P. Navrátil) otevřel diskusi k jarním svodům a bonitacím, požadavek 

dalšího kvalifikovaného posuzování, upozornil na vysoké náklady. Vzhledem k jeho 

účasti na téměř všech domácích akcích zaměřených na posuzování exteriérů našeho 

plamene potvrdil svoji znalost téměř všech chovných psů a fen našeho klubu. Z titulu 

mezinárodního rozhodčího exteriéru potvrdil vysokou úroveň a kvalitu psů našich 

plemen v mezinárodní konkurenci. 

 

- Paní Sázová otevřela diskusi o DDK o vhodnosti rentgenů.  

(Ze statistik našich plemen nevyplývá zvýšená ohroženost našich psů touto chorobou.) 

 

- Matrikářka klubu (P. Bergrová) přednesla návrh na hlasování o povinné klubové 

bonitaci pro chovné jedince.  

 

 

Hlasování: Pro povinnou bonitaci hlasovalo pouze 7 členů klubu. 

Závěr: povinná bonitace nebyla schválena 

 

Před návrhem usnesení proběhla debata, kdy zveřejnit podrobnou zprávu o 

hospodaření klubu, zda do termínu vydání zpravodaje (listopad, případně posunout 

termín na leden), nebo do termínu členské schůze (březen) písemnou formou. 

 

Hlasování: vyúčtování do členské schůze - pro hlasovala téměř všichni. 

         vyúčtování ve zpravodaji (posunout jeho vydání na leden) – pro menšina. 

Závěr: zpráva o hospodaření klubu bude písemně předložena členům klubu před 

členskou schůzí. 

 

Dále proběhlo hlasování o podrobnosti zveřejnění zápisu ze schůzí výboru klubu. 



 

Hlasování: Pro zprávy s podrobností jako ve zpravodaji v roce 2003 – pro 26 členů 

        Pro zprávy podrobnější – pro 15 členů 

Závěr: zprávy ze schůzí výboru klubu budou uveřejňovány s podrobností jako ve 

zpravodaji roku 2003. 

 

 

 

Usnesení z členské schůze KCHHMO, konané dne 6.3. 2004 v motorestu „U vlka“, u 

města Loket, okr. Benešov, Kraj Středočeský 

 

 

1) Členská schůze schvaluje: 

 

- zapisovatele členské schůze – B. Staňková 

- složení mandátové komise: Dědouch, S. Lepičová, Salbot 

- zprávu mandátové komise o počtu přítomných 58 členů 

- složení návrhové komise : Škrdlík, Trnka, Navrátilová 

- zprávu výcvikáře M. Šafaříka 

- zprávu poradce chovu P. Navrátila  

- zprávu matrikářky P. Bergrové 

- zprávu jednatele M. Škrdlíka 

- termín konání IV. klubové výstavy psů v termínu 8. 5. 2004 ve Slavkově u Brna 

- termín konání II. ročníku PJM v termínu 13.-15. 8. 2004 v Čelákovicích okres Praha -

východ 

- termín konání příští členské schůze klubu 5. 3. 5005 v Jihomoravském kraji 

- konání XVIII. ročníku MJS v srpnu 2005 v Jihomoravském kraji. 

 

 

2) Členské schůze bere na vědomí: 

 

- zprávu ekonoma A. Spěváka s připomínkou  dopracování 

- zprávu předsedy dozorčí rady J. Šticha s připomínkou dopracování 

 

 

3) Členská schůze ukládá: 

 

1) Ekonomovi A. Spěvákovi dopracovat písemně zprávu o hospodaření klubu za rok 

2003 a zveřejnit ji v zápisu z usnesení této členské schůze. T: do konce měsíce 5/2004. 

2) Dozorčí radě provést kontrolu hospodaření klubu v roce 2003, dopracovat písemnou 

zprávu a tuto zveřejnit v písemném usnesení této členské schůze. T: do konce měsíce 

5/2004. 

3) Jednateli klubu M. Škrdlíkovi zaslat všem členům klubu písemnou informaci o 

průběhu a závěrech členské schůze vč. písemné zprávy o hospodaření klubu za rok 

2003 a písemné zprávy dozorčí rady za rok 2003. 

4) Poradci chovu P. Navrátilovi dopřesnit typ zkoušek, které platí pro chovnost  

(př. výsledky ve všestranných zkouškách se počítají jako (3) voda, podzimní a lesní 

zkoušky). 

5) Poradci chovu P. Navrátilovi zveřejnit ve zpravodaji 2004/2005 standard plemen NDO 

a PP.  



 

 

4) Členská schůze neschválila 

 

- návrh na pořádání klubových chovných svodů nebo bonitací 

- návrh posunutí vydávání klubového zpravodaje na leden 

- zveřejňování detailních zpráv ze schůzí výboru klubu ve zpravodaji 

 

 

Proběhlo hlasování o přijetí tohoto usnesení , jeden člen se zdržel hlasování, ostatní hlasovali 

pro. 

 

Schůzi zakončil předseda klubu pan Vladimír Černý 

 

 

 

 

 

 

V motorestu „U vlka“, u města Loket, okr. Benešov, dne 6.3. 

 

 

Průběh členské schůze zapsala:  Blanka Staňková, členka klubu 

 

 

 


